



中国船级社

China Classification Society

无损检测人员资格证书

Qualification Certificate of Non-destructive Testing Personnel

本证书依据中国船级社《无损检测人员资格鉴定与认证规范》签发

This certificate is issued under the provisions of Rules for Qualification and Certification of
Non-Destructive Testing Personnel

证书编号: CCS-2018-PT-II-329RN

Certificate No.:

姓名: 李作成 Name:	性别: 男 Sex:	
身份证号: 210282198803275616 ID No.:		
工作单位: 大连清本铁工有限公司 Employer:		
兹证明本证书持有人已通过中国船级社无损检测人员资格认证, 具备从事本证书规定范围内的无损检测工作的能力。 It is issued to certify that the holder has been qualified by the Certification Committee for NDT Personnel of China Classification Society and is able to undertake non-destructive testing of the category specified in the certificate.		
检测方法: PT Category:	检测等级: II Level:	
本证书有效期至: The certificate is valid until:	2023.9.14	
发证日期: Issued on:	2018.9.15	
发证机构(章): Institution of Issue:	中国船级社无损检测人员资格认证委员会 Certification Committee for NDT Personnel of CCS	

1、本社进行的无损检测人员资格认证, 并不能替代证书持有人所在的工作单位所进行的质量控制活动。本证书的内容并不能减轻船舶设计方、建造方、拥有方、制造方、销售方、供应方、修理方、营运方, 以及其他方应承担的任何责任;

The NDT inspector's qualification test carried out by this society can not replace the action of quality control of the Certificate holder. The contents of this certificate do not diminish any liability of the designers, builders, owners, manufacturers, sellers, suppliers, repairers, operators and other parties.

2、本证书仅限证书持有人向本社、国家主管机关和证书持有人所在工作单位证明其具备从事本证书规定范围内无损检测工作的资质。本证书的内容不构成本社对国家主管机关、证书持有人和其所在工作单位以外的任何机构和人员的任何保证。国家主管机关、证书持有人和其所在工作单位以外的任何机构和人员因信赖本证书的内容, 导致的一切损失, 本社概不负责;

This certificate is limited to the certificate holder to prove to this society, the state administration and his/her employer that he/she is qualified to undertake the NDT inspection specified in this certificate. The contents of this certificate do not constitute any guarantee of this society to any organization or personnel other than the state administration, the certificate holder and his/her employer. This society will not be liable for any loss of any results of trusting the contents of this certificate by any organization or personnel other than the state administration, the certificate holder and his/her employer.

3、本证书持有人和其所在单位应对其向本社提供的信息、文件和证书的真实性负责

The certificate holder and his/her employer are responsible for the authenticity of the information, documents and certificates supplied to this society.